New Year's Day in England

Lots of families in Great Britain have got one or more pets. 

Dogs are the favourite pets and there are about 6 million of them in Great Britain. The second favourite are cats (about 5 millions) and the third favourite is a bird - budgie*. Some families do not keep cats or dogs. They keep other animals as pets in their homes. There are more than 12 million pets in Britain. The English take good care of their pets. They give them nice names: Rover, Rax, Cindy, Misty (for dogs); Albert, Snowy, Fluffy, Tom (for cats); Polly, Chatterbox (for parrots);Guy, Scamper, Shipley, Shirley (for monkeys).When they speak of their pets, they say, "he" or "she", not "it". The English give their pets nice food to eat. They buy food for their pets in pet shops. The English are pet lovers. 

Перевод текста: New Year's Day in England

Много семей в Великобритании имеет одно или более домашних животных. 

Собаки - любимые домашние животные и есть приблизительно 6 миллионов из них в Великобритании. Второй фаворит - коты (приблизительно 5 миллионов), и третий фаворит - птица - budgie*. Некоторые семьи не держат котов или собак. Они держат другие животных как домашние животные в их домах. В Великобритании есть больше чем 12 миллионов домашних животных. Англичане берут хорошую заботу об их домашних животных. Они дают им хорошие названия: Ровер, Потянитесь, Синди, Туманная (для собак); Альберт, Снежный, Пушистый, Том (для котов); Полли, Пустомеля (для попугаев); Парень, Бегите, Shipley, Шерли (для обезьян) .When, они говорят об их домашних животных, они говорят, "он" или "она", не "это". Англичане дают их домашним животным хорошую пищу, чтобы поесть. Они покупают пищу за их домашние животных в зоомагазинах. Англичане - любимые любители.

